

Bestyrelsesmøde 14. januar 2026

Til stede: Per, Dennis, Kasper, Katrine, Vitus, Jan, Henrik, Lise og Thomas (ref.)

Afbud: Annette og Jonathan

Agenda:

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
Godkendt!
2. Opfølgning på actions:
 - a. Amager Bakke – kontrakt Katrine:
Vi har modtaget et oplæg til kontrakt. Prisen er 8.000, pr år, og giver alle PLØKS'ere gratis adgang, såfremt de har et multipitch bevis. Vi siger "Ja tak".
 - b. PLØKS Lead Cup /Vitus, Dennis og Kasper
Forløber som planlagt. Dog er grebsvaskemaskinen ikke tilsluttet endnu, så de nedtagne greb bliver først vasket efter konkurrencen.
 - c. Nye lokaler til grebsvaskemaskine /Dennis
Work in progress. De sidste afklaringer med kommunen afventer.
Der er indkøbt reoler og grebskasser, der kan gå i vaskemaskinen.
 - d. Instruktøruddannelse /Per
Michael Borg vil gerne stå for at uddanne instruktører, engang i Marts og April. Prisen er 10.000,- og vi kan tilmelde 10 personer. Hvis ikke vi har nok i PLØKS kan vi tilbyde pladser til andre klubber.
 - e. Autobelays /Per
Mikkel er på opgaven. De skal træktestes af en autoriseret instans, f.eks. Force. Vitus koordinerer med Mikkel.
 - f. Prøveklatring for børn /Kasper og Vitus
I process.
 - g. Indendørs væg /Per og Jan
Tobias, Per og Jan var til møde med Ballerup Kommune. Vi skal have planlagt en møderække og tidsplan for projektet, så vi er klar med et projektoplæg, når vi når 2028, hvor vi forventer at den nye væg skal bygges.
3. Status på juniorhold og børnehold
 - a. Juniorhold /Vitus
Hyggeaften blev afholdt en fredag med 15 deltagende børn. Der blev klatret og set klatrefilm.
 - b. Elitetræning /Per
Vi har modtaget et oplæg fra Jesper Kuntz. Oplægget indeholder tre forskellige modeller til forskellige prisniveauer. Vi diskuterede hvor mange der er plads til på holdet, om der skal være egenbetaling, og om noget af prisen kan tages fra Konkurrencetilskud til eliteudøvere. Vi beslutter at sætte penge af til Elitetræning. 30.000,- og skruer 10.000,- ned på Konkurrencetilskud til eliteudøvere og fastholder Konkurrencetilskud til motion til 10.000. Dem der skal deltage på elitetræning skal betale et tilmeldingsgebyr i stil med det for voksentræning

tidligere år. Der kan så i løbet af året jungleres rundt med pengene på de tre konti, såfremt det bliver nødvendigt. Per, Annette, Kasper, Vitus og Thomas er i udvalg til den videre koordinering.

c. Børnehold /Kasper

Det går godt :-)

4. Generalforsamlingen / Per

Indkomne forslag skal være i hænde 14 dage før GF (12/2) og sendes ud 7 dage før GF til medlemmerne. Der skal udarbejdes et årshjul i stil med tidligere år. Herunder PLØKS Cup, Ture, mm. Punkter på GF dagsorden indeholder: Elitetræning, Kontingentfastsættelse – vi fastholder nuværende kontingent....

5. Årsregnskab og Budget /Thomas

Årsregnskabet er blevet revideret af revisoren uden anmærkninger. Vi endte med et underskud på ca. 95.000,-. Dette var dog væsentligt bedre end budgetteret. Dels oprindeligt, hvor vi havde sat 466.000,- af til ombygning af klatrevæg, dels efter budgetændring, hvor vi besluttede at købe et nyt grebvaskeanlæg til 137.000,-. De største udgifter for året var således grebsvaskemaskinen, samt reparation af liften til små 32.000,-, og så det årlige kontingent til DKLF (Nu Klatring Danmark) på 33.680,-. Ultimo saldo i banken var ca 570.000,-
Budgettet 2026. Vi har besluttet at sætte 400.000,- af til ombygningen i 2028. Dette er blevet meldt ud til kommunen. Der ud over vil vi gerne reservere yderligere 100.000,- til "uforudsete" udgifter ifm ombygningen. Derfor er årets budget mere stramt end de sidste mange år. Vi budgetterer således med at løbe rundt uden underskud i 2026.

6. Sjøv Lørdag /Dennis og Kasper

Vi deltager. Dennis og Kasper står for det og vil tage vores nyeste anlæg med – en mobil trædevæg, som vi har fået kvit og frit fra Herlev Fitness center.

7. Gensidig orientering

Vi har fået tilbudt en trædemølle klatrevæg. Den vejer 500 kg. Så den skal skilles ad og samles på ny, hvor den skal bruges.

Vi har fået tilbudt at søge om at deltage i "Udviklingsforløb for foreninger" hos DGI. Vi ser ikke umiddelbart behovet.

8. Næste møde

Hvis der er behov for møde inden generalforsamlingen, tager vi det over Teams. Ellers er næste ordinære bestyrelsesmøde onsdag den 4. marts kl 18.00 hos Thomas. GI Skovlundevej 8C, 2740 Skovlunde.